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Fremmødte:	Michael,	Gert,	Lars,	Noah,	Barbara	
Afbud:	Lasse,	Lene	(inviteret	pga.	punktet	om	pladsdag)	

Referat	fra	sidst	
Der	var	ingen	kommentarer	til	referatet	af	mødet	fra	sidst.	

Beretning	(formand)		
Merløse	57	er	revet	ned	og	der	bygges	nyt.	Lidt	skader	på	fortov,	som	vi	
kontakter	dem	om	når	sagen	er	færdig.	Merløsevej	41	har	fået	nye	ejere,	de	
flytter	ind	i	indeværende	uge.	
Lene	har	haft	kontakt	med	Københavns	Kommune	om	partnerskabstræer,	der	er	
sendt	papirer	ind	om	4	kirsebærtræer.	
Der	er	lavet	bump,	Gendrup	reparerede	også	lidt	huller	i	den	forbindelse.	
Der	har	været	noget	hærværk	på	biler	parkeret	på	Stenløsevej,	og	der	har	været	
efterladt	en	stjålet	knallert	på	pladsen,	som	politiet	har	hentet.	

Regnskaber	
Der	er	krævet	kontingenter.	Der	er	sendt	et	antal	rykkere	ud,	og	alt	er	betalt	nu.	
Saldoen	er	181	tkr	i	grundejerforeningen.	Der	er	lige	kommet	regning	fra	
Gendrup	for	vejbump	og	småreparationer.	Når	de	er	betalt	er	der	236	tkr	på	
vejfondens	konto.	
	
Kommende	pladsdag:	
Der	er	pladsdag	med	efterfølgende	fest	25/8.	Der	er	ikke	kommet	så	mange	
tilmeldinger.	Der	skal	reminder	ud	om	tilmelding	snarest.	Noah	tager	sig	af	det.	

HOFOR	
Der	er	sendt	en	skrivelse	ud,	der	er	ikke	kommet	nogen	indsigelser	på	baggrund	
af	denne,	så	vi	kører	videre	efter	den	plan,	der	er	beskrevet	i	skrivelsen.	
Fremtidig	korrespondance	om	sagen	bliver	udelukkende	elektronisk.	

Eventuelt	
Intet	til	eventuelt.	
	


